

## Offer Brief Newsletter – Terms & Conditions

### English

### Arabic

#### Beautiful Bundles

#### Beautiful Bundles

- The offer is valid till 31st October 2023
- 20% discount on a minimum spend of AED 250
- The discount will be capped at AED 150
- Customers will be able to use the coupon multiple times
- The offer is only applicable while using an Emirates NBD Credit card or Debit card.
- The Promo Code cannot be transferred or redeemed in cash in whole or in part and cannot be used in conjunction with any other Offer, promotion
- This Offer cannot be combined with any other voucher(s) or coupon code(s)
- Delivery fees might be applicable for online orders.
- Emirates NBD reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's cardholder and without any responsibility whatsoever on its part.
- Emirates NBD reserves the right to disqualify a cardholder from this promotion at any time, at its sole discretion, and without notice
- These terms and conditions supplement do not replace Emirates NBD card conditions
- All Standard Beautiful Bundles T&Cs apply

- يسري العرض لغاية 31 أكتوبر 2023.
- خصم 20% عند إنفاق 250 درهماً كحد أدنى.
- الحد الأقصى للخصم هو 150 درهماً.
- يمكن للعملاء استخدام القسيمة عدة مرات.
- يطبق هذا العرض فقط عند الدفع باستخدام البطاقة الائتمانية أو بطاقة الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني.
- لا يمكن تحويل الرمز الترويجي أو استبداله نقداً على نحو كامل أو جزئي، كما لن يمكن استخدامه بالتزامن مع أي عروض أو حملات ترويجية أخرى.
- لن يمكن جمع هذا العرض مع أي قسيمة (قسائم) أو رمز (رموز) ترويجية أخرى.
- قد يتم تطبيق رسوم التوصيل للطلبات عبر الإنترنت.
- يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه، ووفقاً لتقديره المطلق، بتعديل/ إضافة/ تبديل/ تغيير/ إلغاء و/ أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار حامل بطاقة البنك مسبقاً مع عدم تحمل أدنى مسؤولية من جانبه.
- يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه في استبعاد حامل البطاقة من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق ومن دون الحاجة لتقديم أي إشعار.
- لن تحل هذه الشروط والأحكام محل شروط بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني.
- تطبق جميع شروط وأحكام Beautiful Bundles القياسية.

### Helping

### Helping

- The offer is valid till 31st Dec 2023
- For new customers, get 30% off on all services while using the promocode ENBDHL30.
- For existing customers, get 15% off on a minimum purchase of AED 150 and while using the promocode ENBDHL15.
- For all cleaning services a minimum booking of 3 hours is required
- The Maximum discount that can be availed for new and existing customers would be AED 50

- يسري العرض لغاية 31 ديسمبر 2023.
- سوف يحصل العملاء الجدد على خصم بقيمة 30% على جميع الخدمات عند استخدام الرمز الترويجي ENBDHL30.
- سوف يحصل العملاء الحاليين على خصم بقيمة 15% على العمليات الشرائية بقيمة 150 درهماً كحد أدنى عند استخدام الرمز الترويجي ENBDHL15.
- لجميع خدمات التنظيف، يشترط حجز 3 ساعات كحد أدنى.
- الحد الأقصى للخصم الذي يمكن الاستفادة منه من قبل العملاء الجدد والحاليين هو 50 درهماً.
- يخضع العرض لتوفر الخدمات والمناطق المشمولة به.

<ul style="list-style-type: none"> <li>● Subject to availability and covered areas.</li> <li>● Customers will be able to use the coupon multiple times</li> <li>● The offer is only applicable while using an Emirates NBD Credit card or Debit card.</li> <li>● The Promo Code cannot be transferred or redeemed in cash in whole or in part and cannot be used in conjunction with any other Offer, promotion</li> <li>● This Offer cannot be combined with any other voucher(s) or coupon code(s)</li> <li>● Delivery fees might be applicable for online orders.</li> <li>● Emirates NBD reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's cardholder and without any responsibility whatsoever on its part.</li> <li>● Emirates NBD reserves the right to disqualify a cardholder from this promotion at any time, at its sole discretion, and without notice</li> <li>● These terms and conditions supplement do not replace Emirates NBD card conditions</li> <li>● All Standard Helping T&amp;Cs apply</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● يمكن للعملاء استخدام القسيمة عدة مرات.</li> <li>● يطبق العرض فقط عند الدفع باستخدام البطاقة الائتمانية أو بطاقة الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني.</li> <li>● لا يمكن تحويل الرمز الترويجي أو استبداله نقداً على نحو كامل أو جزئي، كما لن يمكن استخدامه بالتزامن مع أي عروض أو حملات ترويجية أخرى.</li> <li>● لن يمكن جمع هذا العرض مع أي قسيمة (قسائم) أو رمز (رموز) ترويجية أخرى</li> <li>● قد يتم تطبيق رسوم التوصيل للطلبات عبر الإنترنت</li> <li>● يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه، ووفقاً لتقديره المطلق، بتعديل/ إضافة/ تبديل/ تغيير/ إلغاء و/ أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار حامل بطاقة البنك مسبقاً مع عدم تحمل أدنى مسؤولية من جانبه.</li> <li>● يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه في استبعاد حامل البطاقة من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق ومن دون الحاجة لتقديم أي إشعار.</li> <li>● لن تحل هذه الشروط والأحكام محل شروط بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني.</li> <li>● تطبق جميع شروط وأحكام Helping القياسية.</li> </ul>
---	---

<p><b>MROD Healthcare</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● The offer is valid till 30<sup>th</sup> June 2024</li> <li>● There is no minimum spend required</li> <li>● Get up to 50% discount on all services</li> <li>● There is no maximum cap on the discount</li> <li>● The offer is only applicable while using an Emirates NBD Credit card or Debit card.</li> <li>● The Promo Code cannot be transferred or redeemed in cash in whole or in part and cannot be used in conjunction with any other Offer, promotion.</li> <li>● This Offer cannot be combined with any other voucher(s) or coupon code(s)</li> <li>● Delivery fees might be applicable for online orders.</li> <li>● Emirates NBD reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's cardholder and without any responsibility whatsoever on its part.</li> </ul>	<p><b>MROD Healthcare</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● يسري العرض لغاية 30 يونيو 2024.</li> <li>● لا يوجد حد أدنى لقيمة عملية الإنفاق.</li> <li>● خصم يصل إلى 50% على جميع الخدمات.</li> <li>● لا يوجد حد أقصى لقيمة الخصم.</li> <li>● يطبق هذا العرض فقط عند الدفع باستخدام البطاقة الائتمانية أو بطاقة الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني.</li> <li>● لن يمكن تحويل الرمز الترويجي أو استبداله نقداً على نحو كامل أو جزئي، كما لا يمكن استخدامه بالتزامن مع أي عروض أو حملات ترويجية أخرى.</li> <li>● لن يمكن جمع هذا العرض مع أي قسيمة (قسائم) أو رمز (رموز) ترويجية أخرى</li> <li>● قد يتم تطبيق رسوم التوصيل للطلبات عبر الإنترنت</li> <li>● يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه، ووفقاً لتقديره المطلق، بتعديل/ إضافة/ تبديل/ تغيير/ إلغاء و/ أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار حامل بطاقة البنك مسبقاً مع عدم تحمل أدنى مسؤولية من جانبه.</li> <li>● يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه في استبعاد حامل البطاقة من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق ومن دون الحاجة لتقديم أي إشعار.</li> </ul>
---	--

<ul style="list-style-type: none"> <li>● Emirates NBD reserves the right to disqualify a cardholder from this promotion at any time, at its sole discretion, and without notice</li> <li>● These terms and conditions supplement do not replace Emirates NBD card conditions</li> <li>● All Standard MROD healthcare T&amp;Cs apply</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● لن تحل هذه الشروط والأحكام محل شروط بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني.</li> <li>● تطبيق جميع شروط وأحكام MROD healthcare القياسية.</li> </ul>
<p><b>Cathay Pacific</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● The discount will only be applicable while using the promocode CXENBD100.</li> <li>● The discount code is applicable to round-trip or one-way trip on flights originating from Dubai with flights marketed and operated by Cathay Pacific to any destination.</li> <li>● Flights must be booked and paid online on the Cathay Pacific Dubai website <a href="https://www.cathaypacific.com/cx/en_AE.ht ml">https://www.cathaypacific.com/cx/en_AE.ht ml</a> between 03 July 2023 and 17 August 2023 for travel till 31 December 2024.</li> <li>● Payment must be made using an Emirates NBD credit or debit card only.</li> <li>● The Code entitles you to a total discount of AED100 each ticket.</li> <li>● The discount of AED100 applies per ticket so if there are multiple passengers traveling, each passenger can avail of the discount.</li> <li>● This Code is valid for, and limited to, only the first 500 eligible tickets. Once the allocated number of usage has been reached, this Code will no longer be valid nor usable and you will not be entitled to any form of exchange, refund or compensation.</li> <li>● The Code is eligible for use in any cabin class.</li> <li>● Child/infant fares are applicable for the discount.</li> <li>● Please refer to the fare conditions when making a booking for full fare terms and conditions.</li> <li>● The Code is valid only for qualifying purchases made online through us at the Cathay Pacific website at time of purchase and cannot be claimed after you have confirmed your booking.</li> <li>● The Code cannot be redeemed against</li> </ul>	<p><b>Cathay Pacific</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● يطبق العرض فقط عند استخدام الرمز الترويجي CXENBD100</li> <li>● يطبق رمز الخصم على الرحلات ذهاباً وإياباً أو على الرحلات ذهاباً من دبي التي تم تسويقها وتشغيلها من قبل شركة كاثي باسيفيك إلى أي وجهة من وجهاتها.</li> <li>● يجب حجز الرحلات وتسديد قيمتها عبر الإنترنت على الموقع الإلكتروني لكاثي باسيفيك دبي <a href="https://www.cathaypacific.com/cx/en_AE.ht ml">https://www.cathaypacific.com/cx/en_AE.ht ml</a> في الفترة ما بين 3 يوليو 2023 و 17 أغسطس 2023 للسفر حتى 31 ديسمبر 2024.</li> <li>● يجب الدفع باستخدام البطاقة الائتمانية أو بطاقة الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني فقط.</li> <li>● يتيح لك الرمز الحصول على خصم إجمالي بقيمة 100 درهم لكل تذكرة.</li> <li>● يطبق خصم 100 درهم لكل تذكرة، وفي حال الحجز لعدة ركاب مسافرين، فيمكن لكل راكب الاستفادة من هذا الخصم.</li> <li>● يسري هذا الرمز ويقتصر فقط على أول 500 تذكرة مؤهلة. فحالما يتم الوصول إلى عدد الاستخدام المحدد، يصبح هذا الرمز غير صالح أو قابل للاستخدام مع عدم إمكانية إجراء أي شكل من أشكال الاستبدال أو استرداد القيمة أو التعويض.</li> <li>● يمكن استخدام الرمز لحجز تذكرة بأي درجة من درجات السفر.</li> <li>● يطبق الخصم على تعرفه الأطفال / الرضع.</li> <li>● يرجى مراجعة شروط التعرفه عند إجراء الحجز للاطلاع على شروط وأحكام التعرفه كاملة.</li> <li>● يسري الرمز فقط على العمليات الشرائية المؤهلة التي تتم من خلالنا على موقع كاثي باسيفيك الإلكتروني وقت الشراء ولن يمكن تقديم أي مطالبة بعد تأكيد الحجز من قبلك.</li> <li>● لن يمكن استبدال الرمز مقابل الضرائب أو رسوم الموردين أو رسوم الإلغاء أو التغيير أو الرسوم الإدارية أو الرسوم المتنوعة الأخرى، وهي تقع على عاتق العميل وحده.</li> <li>● لا توجد قيمة نقدية للرمز ولا يمكن استبداله أو تبديله نقداً، كما لن يمكن تحويل الرمز أو بيعه.</li> <li>● لن يمكن جمع الرمز مع أي قسائم أو عروض أو خصومات أو حملات ترويجية أخرى.</li> <li>● تحتفظ شركة Cathay Pacific Airways Limited بحقوقها في اتخاذ القرار النهائي و/ أو الانسحاب (حسب</li> </ul>

<p>taxes, supplier fees, cancellation or change fees, administrative fees or other miscellaneous charges, which are the sole responsibility of the customer.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● The Code has no cash value and cannot be redeemed or exchanged for cash. This Code may not be transferred or sold.</li> <li>● The Code cannot be combined with any other coupons or any other offers or discounts or promotions.</li> <li>● Cathay Pacific Airways Limited reserve the right to make the final decision and/or to withdraw (as applicable) on all matters relating to the Code. We shall have no liability for any website failure, coupon errors, any malfunction of computers, communications and facilities, any deficiencies of service and any loss or damage caused by email or other means.</li> <li>● In case of any dispute, the decision of Cathay Pacific shall be final and no correspondence or discussion shall be entered into.</li> <li>● Cathay Pacific terms and conditions apply. We reserve the right to suspend, amend or modify these terms and conditions at any time and at our sole discretion, without prior notice or liability.</li> <li>● Emirates NBD reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's cardholder and without any responsibility whatsoever on its part.</li> <li>● Emirates NBD reserves the right to disqualify a cardholder from this promotion at any time, at its sole discretion, and without notice</li> <li>● These terms and conditions supplement do not replace Emirates NBD card conditions</li> <li>● All Standard Cathay Pacific T&amp;Cs apply</li> </ul>	<p>الاقتضاء) من كافة الأمور المتعلقة بالرمز. ولن يقع على عاتقنا أدنى التزام تجاه أي إخفاق في الموقع الإلكتروني أو أخطاء في القسيمة أو خلل في أجهزة الكمبيوتر أو الاتصالات أو المرافق أو أي قصور في الخدمة وأي فقدان أو تلف ينتج عن البريد الإلكتروني أو الوسائل الأخرى.</p> <p>● عند نشوء أي نزاع، سيكون قرار كاثي باسيفيك نهائياً ولن يتم الرد على أي مراسلات أو مناقشات.</p> <p>● تطبق شروط وأحكام كاثي باسيفيك. كما نحتفظ بحقنا في تعليق أو تعديل أو تغيير هذه الشروط والأحكام في أي وقت وفقاً لتقديرنا الخاص دون أي أشعار مسبق أو تحمل أدنى التزام.</p> <p>● يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه، وفقاً لتقديره المطلق، بتعديل/ إضافة/ تبديل/ تغيير/ إلغاء و/ أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار حامل بطاقة البنك مسبقاً مع عدم تحمل أدنى مسؤولية من جانبه.</p> <p>● يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه في استبعاد حامل البطاقة من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق ودون أي إشعار.</p> <p>● لا تحل هذه الشروط والأحكام محل شروط بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني.</p> <p>● تطبق جميع شروط وأحكام كاثي باسيفيك القياسية.</p>